

TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA

Your Standing Committee on LEGISLATIVE AFFAIRS presents the following as its Sixth Report.

Meetings

Your Committee met on Thursday, September 17, 2009 at 6:00 p.m. in Room 255 of the Legislative Building.

Matter under Consideration

- **Bill (No. 26)** – The Apprenticeship and Certification Act/Loi sur l'apprentissage et la reconnaissance professionnelle
- **Bill (No. 31)** – The Manitoba Floodway Authority Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la Commission du canal de dérivation du Manitoba

Committee Membership

- Hon. Ms. ALLAN
- Mr. DEWAR
- Mr. GOERTZEN
- Hon. Mr. LEMIEUX
- Mr. MAGUIRE
- Ms. MARCELINO
- Mr. PEDERSEN
- Mr. SARAN
- Ms. SELBY
- Mrs. TAILLIEU
- Mr. WHITEHEAD

Your Committee elected Ms. SELBY as the Chairperson.

Your Committee elected Mr. SARAN as the Vice-Chairperson.

Public Presentations

Your Committee heard the following presentation on **Bill (No. 26)** – The Apprenticeship and Certification Act/Loi sur l'apprentissage et la reconnaissance professionnelle:

Peter Wightman

CLRAM, Executive Director

Your Committee heard the following two presentations on **Bill (No. 31)** – The Manitoba Floodway Authority Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la Commission du canal de dérivation du Manitoba:

Grand Chief Ron Evans
Chief Donovan Fontaine

Assembly of Manitoba Chiefs
Sagkeeng First Nation

Bills Considered and Reported

- **Bill (No. 26)** – The Apprenticeship and Certification Act/Loi sur l'apprentissage et la reconnaissance professionnelle

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

- **Bill (No. 31)** – The Manitoba Floodway Authority Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la Commission du canal de dérivation du Manitoba

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Submitted by,

Ms. Erin Selby, Chairperson
September 17, 2009